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Protokół nr XXXVIII.2023 

z XXXVIII Sesji Rady Gminy Jarocin  

odbytej w dniu 29 marca 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 29 marca 2023 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 12:53 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Agata Magdalena Dymowska 

2. Bogusław Adam Iskra 

3. Łukasz Jan Kania 

4. Justyna Kłodnicka 

5. Janusz Król 

6. Justyna Janina Kubasiewicz 

7. Zdzisław Stanisław Kurzyna 

8. Aniela Stefania Olszówka 

9. Bogusław Pieróg 

10. Rafał Pliszka 

11. Damian Podpora 

12. Janina Reichert 

13. Iwona Smutek 

14. Jan Andrzej Sroka 

15. Jolanta Wołoszyn 

Goście: 

1. Zbigniew Walczak – Wójt Gminy  

2. Agata Pałka – Sekretarz Gminy  

3. Karolina Małek – Skarbnik Gminy  

3. Zbigniew Lach – Dyrektor ZDP w Nisku 

4. Józef Walczak – Przewodniczący GSW w Jarocinie  

5. Katarzyna Pawłowska – Kierownik OPS w Jarocinie 

4. Sylwia Głuszak – Dyrektor GOKSTiR  w Jarocinie 

5. Barbara Szabat – Dyrektor PSP w Mostkach-Sokalach  

7. Anna Momot – Dyrektor ZSP w Jarocinie 

8. Dorota Szczepanek – Sołtys m. Domostawa 

9. Ludwik Kuziora – Sołtys m. Kutyły  

10. Paweł Domaradzki – Sołtys m. Majdan Golczański  

Lista obecności radnych oraz gości stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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W obradach XXXVIII Sesji RG uczestniczyli uczniowie ósmej klasy SP w Jarocinie 

pod opieką Pana Jacka Siembidy. 

1. Otwarcie sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka otworzyła XXXVIII Sesję 

Rady Gminy Jarocin. Obrady odbyły się w sali obrad w remizie OSP w Jarocinie. 

2. Stwierdzenie kworum 

Zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w XXXVIII Sesji Rady Gminy 

Jarocin uczestniczyło 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy Jarocin 

wynoszącego 15 osób stanowi wymagane kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

3. Przedstawienie porządku obrad 

W pierwszej kolejności Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka przedstawiła 

proponowaną zmianę w porządku obrad oraz zarządziła głosowanie nad nią. 

a) Usunięcie z porządku obrad punktu 12. Przedstawienie protokołu z XXVII 

Posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Jarocin 

Głosowano w sprawie: 

Usunięcia z porządku obrad punktu 12. Przedstawienie protokołu z XXVII 

Posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Jarocin. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka odczytała 

nowy porządek obrad. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 

2. Stwierdzenie kworum 

3. Przedstawienie porządku obrad 

a) Usunięcie z porządku obrad punktu 12. Przedstawienie protokołu z XXVII 

Posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Jarocin 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVII Sesji Rady Gminy Jarocin 
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5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniu podejmowanym w 

okresie międzysesyjnym 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

7. Informacja z wykorzystania dotacji przez Gminną Spółkę Wodną w 2022 r. 

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Alkoholizmowi za 2022 rok 

9. Informacja na temat gospodarki odpadami komunalnymi za 2022 rok 

10. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniająca Uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2022-2023 r. 

b) w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Jarocin 

c) w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Jarocin na lata 2023-2027 

d) w sprawie udzielenia upoważnienia Wójtowi Gminy Jarocin 

e) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok 

f) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jarocin na lata 2023 – 

2030 

11. Przedstawienie protokołu z XXVI Posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Jarocin 

12. Przedstawienie protokołu z XXVII Posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Jarocin 

13. Wolne wnioski, zapytania i interpelacje 

14. Zamknięcie sesji 

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

przedstawionego porządku obrad. 

Głosowano w sprawie:  

Przyjęcia porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVII Sesji Rady Gminy Jarocin 

Przewodnicząca Rady Gminy oznajmiła, że Państwo Radni nie wnieśli żadnych 

pisemnych poprawek i uzupełnień do protokołu z XXXVII Sesji Rady Gminy Jarocin 
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odbytej w dniu 22.02.2023 r. W związku z powyższym Rada Gminy Jarocin przyjęła 

go w całości. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniu podejmowanym  

w okresie międzysesyjnym /informacja w załączeniu/ 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka przedstawiła zgromadzonym 

informację o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 

22.02.2023 r. do dnia 29.03.2023 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym /sprawozdanie 

w załączeniu/ 

Wójt Gminy Pan Zbigniew Walczak przedstawił Radzie Gminy Jarocin 

sprawozdanie z pracy organu wykonawczego Gminy Jarocin w okresie pomiędzy 

sesją XXXVII w dniu 22.02.2023 r., a sesją XXXVIII w dniu 29.03.2023 r. 

7. Informacja z wykorzystania dotacji przez Gminną Spółkę Wodną w 2022 r. 

/sprawozdanie w załączeniu/ 

Przewodniczący GSW w Jarocinie Pan Józef Walczak przedstawił sprawozdanie 

Gminnej Spółki Wodnej w Jarocinie z wykorzystania udzielonej dotacji w wysokości 

40 000,00 zł. na konserwację urządzeń melioracyjnych w 2022 r. 

Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę Gminy bez głosowania. 

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Alkoholizmowi za 2022 rok 

/informacja w załączeniu/ 

Sprawozdanie zostało dokładnie omówione na obu posiedzeniach komisji stałych  

w dniach 27.03.2023 r. i 28.03.2023 r. przez Pracownika Urzędu Gminy w Jarocinie 

Panią Małgorzatę Bąk – Inspektor ds. kancelaryjno-technicznych i działalności 

gospodarczej.  

Wobec znajomości tematu Rada Gminy przyjęła sprawozdanie bez głosowania. 

9. Informacja na temat gospodarki odpadami komunalnymi za 2022 rok 

/informacja w załączeniu/ 

Materiał został omówiony na posiedzeniach obu komisji stałych w dniach 27.03.2023 

r. i 28.03.2023 r. przez Sekretarz Gminy Panią Agatę Pałka. 

Informacja została przyjęta bez głosowania.  

Po zakończeniu realizacji 9 punktu porządku obrad, Przewodnicząca Rady Pani 

Aniela Olszówka zarządziła 15 minutową przerwę.  

10. Podjęcie uchwał: 
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a) zmieniająca Uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na lata 2022-2023 r. /projekt uchwały w załączeniu/ 

Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka oznajmiła, iż projekt uchwały został 

omówiony na posiedzeniach obu komisji stałych przez Pracownika Urzędu Gminy  

w Jarocinie Panią Małgorzata Bąk – Inspektor ds. kancelaryjno-technicznych  

i działalności gospodarczej. Następnie poprosiła Przewodniczące Komisji stałych  

o podanie opinii odnośnie tego projektu uchwały.  

Zarówno Przewodnicząca KOKiS Pani Justyna Kubasiewicz, jak i 

Przewodnicząca KRGBiF Pani Janina Reichert oznajmiły, iż projekt uchwały był 

omawiany na posiedzeniach komisji i jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka odczytała treść projektu uchwały  

i zarządziła głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVIII.273.2023 zmieniającej Uchwałę w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

b) w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Jarocin /projekt uchwały w załączeniu/ 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzenia komisji stałych przez Panią 

Marzenę Olszówka – Inspektor ds. gospodarki mieniem komunalnym  

i planowania przestrzennego. 

Wobec znajomości projektu uchwał Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela 

Olszówka poprosiła o przedstawienie opinii komisji RGBiF oraz komisji OKiS. 

Zarówno Przewodnicząca Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz, jak  

i Przewodnicząca Komisji RGBiF Pani Janina Reichert oznajmiły, iż projekt 

uchwały był omawiany na posiedzeniach komisji i jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany. 

Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka odczytała treść projektu uchwały  

i zarządziła głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVIII.274.2023 w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Jarocin.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

c) w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Jarocin na lata 2023-2027 /projekt uchwały w załączeniu/ 

Projekt uchwały był wyjaśniany i omawiany na obu posiedzeniach komisji stałych  

w dniach 27.03.2023 r. i 28.03.2023 r. przez Panią Marzenę Olszówka – Inspektor 

ds. gospodarki mieniem komunalnym i planowania przestrzennego. 

Wobec znajomości tematu Przewodnicząca Rady poprosiła o podanie stanowisk 

obu komisji stałych.   

Obie komisje na swoich posiedzeniach niniejszy projekt uchwały omówiły  

i jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały.  

Następnie Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka odczytała treść projektu 

uchwały oraz poprosiła o oddanie głosów.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVIII.275.2023 w sprawie wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Jarocin na lata 2023-2027.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

d) w sprawie udzielenia upoważnienia Wójtowi Gminy Jarocin /projekt uchwały  

w załączeniu/ 

Niniejszy projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach obu komisji stałych  
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w dniach 27.03.2023 r. i 28.03.2023 r. przez Skarbnik Gminy Panią Karolinę 

Małek. 

Wobec znajomości tematu Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka poprosiła 

Przewodniczące Komisji stałych o przedstawienie opinii swoich komisji. 

Przewodnicząca Komisji RGBiF Pani Janina Reichert powiedziała, że członkowie 

jej komisji zaopiniowali powyższy projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.  

Następnie Przewodnicząca Komisji OKiS Pani Justyna Kubasiewicz również 

powiedziała, że jej komisja na swoim posiedzeniu w dniu 27.03.2023 r. projekt 

uchwały omówiła i jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała. 

Po opiniach Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka odczytała treść 

projektu uchwały i zarządziła głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVIII.276.2023 w sprawie udzielenia upoważnienia Wójtowi 

Gminy Jarocin.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

e) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok  

/projekt uchwały w załączeniu/ 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Karolina Małek.  

Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka zarządziła głosowanie nad 

poniższym Wnioskiem Wójta:  

Głosowano w sprawie: 

Wniosek Wójta Gminy: Wprowadzenie zwiększenia po stronie dochodów w R. 70005 

§ 6290 kwoty 569.481,32 zł - wsparcie finansowe ze środków Funduszu Dopłat z 

Banku Gospodarstwa Krajowego; zwiększenie po stronie wydatków: w R. 90095 § 

6050 kwoty 569.481,32 zł - Adaptacja budynku komunalnego w Domostawie na cele 

mieszkaniowe.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



8 
 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

Następnie Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka zarządziła głosowanie nad 

projektem uchwały uwzględniający powyższy Wniosek Wójta.   

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVIII.277.2023 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 

rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

W głównych paragrafach kwestia kwot przedstawia się następująco: 

§ 1. Zwiększa się plan dochodów o kwotę: 773 253,32 zł 

w tym dochody bieżące: 63 212,00 zł  

dochody majątkowe: 710 041,32 zł 

§ 2. Zmniejsza się plan dochodów o kwotę: 6 725,52 zł 

w tym dochody bieżące – 6 725,52 zł  

dochody majątkowe – 0,00 zł 

§ 3. Zwiększa się plan wydatków o kwotę: 915 431,23 zł 

w tym wydatki bieżące – 129 088,91 zł 

wydatki majątkowe – 786 342,32 zł 

§ 4. Zmniejsza się plan wydatków o kwotę: 54 639,52 zł 

w tym wydatki bieżące – 50 138,52 zł 

wydatki majątkowe – 4 501,00 zł 

§ 5. 1. W wyniku dokonanych zmian zwiększa się deficyt budżetu o kwotę 94 263,91 

zł do kwoty 5 247.033,30 zł.  

Źródłem pokrycia deficytu będą przychody jednostek samorządu terytorialnego  
z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, 
wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych  
ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych 
ustawach w kwocie 31 214,91 zł, przychody z tytułu wolnych środków, o których 
mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy w kwocie 1 021 250,98zł oraz z tytułu nadwyżki 
z lat ubiegłych 4 194 567,41 zł. 
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2. Zwiększa się łączną kwotę planowanych przychodów o 94 263,91 zł do kwoty  
5 477 206,48 zł 
- w § 905 – przychody jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych 
środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia 
dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami 
wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach o kwotę 31 214,91 zł 
(zadania określone w gminnym programie profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych, zwalczania narkomanii),  
- w § 950 – przychody z tytułu wolnych środków, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 
6 ustawy 1 021 250,98 zł, 
- w § 957 – nadwyżki z lat ubiegłych o kwotę 63 049,00 zł do kwoty 4 424 740,59 zł. 
§ 6. Zmienia się załącznik Nr 1 do Uchwały Nr XXXVI.253.2022 Rady Gminy Jarocin 
z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2023 rok. 
§ 7. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy. 

§ 8. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

f) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jarocin na lata 

2023 – 2030 /projekt uchwały wraz załącznikami w załączeniu/ 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Pani Karolina Małek.  

Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka odczytała treść projektu uchwały. 

Następnie zarządziła głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały Nr XXXVIII.278.2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Jarocin na lata 2023 – 2030.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agata Magdalena Dymowska, Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna 

Kłodnicka, Janusz Król, Justyna Janina Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, 

Aniela Stefania Olszówka, Bogusław Pieróg, Rafał Pliszka, Damian Podpora, Janina 

Reichert, Iwona Smutek, Jan Andrzej Sroka, Jolanta Wołoszyn 

11. Przedstawienie protokołu z XXVI Posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Jarocin /protokół w załączeniu/ 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Iwona Smutek odczytała protokół Nr 

XXVI.2023 z XXVI posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Jarocin odbytego  

w dniu 20.02.2023 r.  

Głównymi tematami kontroli były:  

- Kontrola dożywiania dzieci w szkołach na terenie Gminy Jarocin w 2022 roku; 

- Sprawy bieżące. 
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Odnośnie finansowania posiłków Komisja ustaliła, co następuje poniżej.  

 Liczba osób zainteresowanych dożywaniem stale wzrasta. W 2022 roku z formy 

posiłku skorzystało 92 osoby na kwotę 68 877,25 zł. Z dożywiania na zakup 

żywności skorzystało 18 rodzin na kwotę 13 122,75 zł.  

 Gmina zapewniła dożywienie 11 uczniom z Ukrainy na kwotę 2 475,00 zł. 

 Dożywianie dzieci w Gminie wspomagane jest pod względem finansowym 

programem rządowym „Posiłek w szkole i w domu”. Kryterium dochodowe 

uprawniające do tej formy pomocy wynosiło 900,00 zł.  

 65 dzieci zakwalifikowało się do pomocy w ramach dodatku osłonowego. Łączna 

kwota zwrotu za dożywianie w ramach tego programu to 20 684,50 zł. 

 7 dzieci otrzymało pomoc w formie posiłku nie wymagającą przeprowadzenia 

wywiadu środowiskowego. 

O godzinie 11:49 zwolnił się z obrad Pan Rafał Pliszka. W związku z tym 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Aniela Olszówka zarządziła sprawdzenie 

kworum. Następnie zarządziła głosowanie nad przyjęciem przedstawionego 

protokołu Nr XXVI Komisji Rewizyjnej.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z XXVI Posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Jarocin.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Bogusław Adam Iskra, Łukasz Jan Kania, Justyna Kłodnicka, Justyna Janina 

Kubasiewicz, Zdzisław Stanisław Kurzyna, Aniela Stefania Olszówka, Bogusław 

Pieróg, Janina Reichert, Jan Andrzej Sroka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Agata Magdalena Dymowska, Janusz Król, Damian Podpora, Iwona Smutek, Jolanta 

Wołoszyn 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Pliszka 

12. Przedstawienie protokołu z XXVII Posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Jarocin (punkt zdjęto z porządku obrad) 

13. Wolne wnioski, zapytania i interpelacje 

Pani Justyna Kłodnicka poprosiła, aby: 

 serwis instalacji solarnych sprawniej funkcjonował i reagował na zgłoszenia, gdyż 

mieszkańcy bezskutecznie zgłaszają awarie i usterki instalacji solarnych do UG, 

który następnie zbiorczo przekazuje je do serwisu, 
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 zaradzić zalewaniu drogi gminnej w Domostawie na odcinku od Pani Szwedo do 

tartaku Maślach. 

Pan Bogusław Pieróg poprosił o unormowanie geodezyjnie drogi na Klinowej Górze 

oraz odnowienie krzyża znajdującego się przy tej drodze (pomiędzy posesją Pana 

Pieroga a kapliczką na Klinowej Górze). 

Pani Agata Dymowska poprosiła o naprawę dwóch zniszczonych przęseł 

ogrodzenia świetlicy wiejskiej w Majdanie Golczańskim. 

Pani Janina Reichert zapytała się o technologię wykonania bieżni w związku ze 

zmianą kosztu za realizację tego zadania. Czy pozostano przy wybranej wcześniej 

technologii i tylko cena została zmieniona. Zapytała się także, czy jest coś robione  

w sprawie odwodnienia nowo wybudowanych dróg na terenie gminy. Kończąc Pani 

Reichert poprosiła o zapewnienie odwodnienia w Szyperkach, w związku z remontem 

tam drogi, w ten sposób, aby woda nie spływała na posesje mieszkańców. 

Pan Zdzisław Kurzyna zapytał się, co się stanie z kostką z rozbiórki chodnika  

w Szyperkach, gdyż jest dużo chętnych, którzy chcieliby ją kupić. Następnie poprosił 

o więcej informacji odnośnie zadania „Montaż barier energochłonnych na przepuście, 

droga Zdziary-Szyperki”. Zapytał się także, czy kwestia bazy przeładunkowej 

„Biedronki” jest nadal aktualna. 

Pan Janusz Król poprosił o remont tartanu do tenisa ziemnego znajdującego się 

koło świetlicy wiejskiej w Majdanie Golczańskim. 

Sołtys m. Majdan Golczański Pan Paweł Domaradzki zgłosił, że lampy uliczne 

przy głównej drodze od Jarocina w kierunku Golc świecą w nieodpowiednich 

godzinach. Następnie Pan Domaradzki poprosił o zrobienie drogi na Klinową Górę. 

Klasyfikuje się ona do wniosku o dotację z FOGR-u. Łączy trzy sołectwa i jest drogą 

turystyczną. Pan Domaradzki poprosił także o wydzielenie na mapach drogi od 

Państwa Mila w Majdanie Golczańskim do tuczarni na Przymiarkach w Jarocinie, 

gdyż cztery domy z niej korzystają. Droga ta istnieje od ponad 100 lat, a nie jest 

wydzielona. Trzy lata temu sołectwo przeznaczyło środki na wydzielenie tej drogi. 

Jeśli będzie wydzielona, wtedy mieszkańcy będą mogli z funduszu sołeckiego 

przeznaczyć środki na jej utwardzenie. 

Pani Janina Reichert zgłosiła, że lampy uliczne w Szyperkach świecą, kiedy jest 

widno. 

Następnie w odpowiedzi na powyższe zgłoszenia głos zabrał Wójt Gminy Pan 

Zbigniew Walczak. Odnośnie serwisu instalacji solarnych poinformował, że kiedy 

długo nie ma interwencji to sam dzwoni do wykonawcy i wówczas interwencja 

następuje szybciej. W takim razie Pan Wójt będzie zwracał się o szybsze 

interwencje. Następnie Pan Wójt powiedział, że chciałby z Sołtysem Szyperek 

zorganizować zebranie wiejskie z udziałem Dyrektora ZDP Panem Zbigniewem 
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Lachem. Na tym spotkaniu chciałby omówić kilka wyżej wymienionych spraw dot. 

sołectwa Szyperki. Następnie Pan Wójt wyjaśnił, że po modernizacji Majdanu 

Golczańskiego a później Golc droga na Klinowej Górze zniknęła z ewidencji gruntów. 

Odnośnie krzyża Pan Wójt przypomniał, że kwestie sakralne nie leżą w gestii Urzędu 

Gminy i nie można przeznaczać pieniędzy na ich cele. W sprawie ogrodzenia 

świetlicy wiejskiej w Majdanie Golczańskim Pan Wójt powiedział, że zostanie 

naprawione po uprzednim sprawdzeniu stanu tego ogrodzenia. Następnie Pan Wójt 

poinformował, że bieżnia będzie budowana inną technologią niż wybraną w zeszłym 

roku, dlatego cena jest niższa. W tym celu UG zwracał się do Ministerstwa Sportu, 

ponieważ kwota przeznaczona na wykonanie bieżni jest niewystarczająca, aby 

wybudować poprzednią technologią. Odnośnie kwestii centrum dystrybucyjnego 

„Biedronki” Pan Wójt powiedział, że najprawdopodobniej nie powstanie na terenie 

Gminy Jarocin, ponieważ gmina nie ma swoich nieruchomości gruntowych, więc 

zwrócono się w tej sprawie do Wspólnoty Pastwiskowej w Szyperkach. Miało to 

miejsce podczas zebrania Wspólnoty Leśnej, do której należą prawie te same osoby, 

co do Wspólnoty Pastwiskowej. Następnie Przewodniczący oraz członkowie 

Wspólnoty Pastwiskowej nie zgodzili się na zlokalizowanie centrum dystrybucji  

w Szyperkach, ponieważ obawiają się, że przez wieś przejeżdżałaby wtedy duża 

ilość samochodów. Pan Wójt wytłumaczył Przewodniczącemu, że można tego 

uniknąć. Po czym Przewodniczący Wspólnoty Pastwiskowej miał rozeznać sprawę. 

To centrum miało służyć „Biedronce” w rozprowadzaniu towaru do swojej sieci 

sklepów. Dla gminy stanowiłoby to dodatkowy wpływ podatków m.in. od środków 

transportowych. 

Pan Zdzisław Kurzyna oznajmił, że Przewodniczący Wspólnoty Pastwiskowej  

w Szyperkach nikogo nie pytał się w tej kwestii. 

Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka powiedziała, że Wspólnota 

Pastwiskowa powinna zorganizować zebranie i podjąć odpowiednią uchwałę w tej 

sprawie. 

Pan Zdzisław Kurzyna powiedział, że nie było zebrania Wspólnoty Pastwiskowej 

tylko było zebranie Wspólnoty Leśnej. 

Wójt Gminy Pan Zbigniew Walczak oznajmił, że na zebraniu Wspólnoty Leśnej byli 

prawie wszyscy członkowie Wspólnoty Pastwiskowej w Szyperkach i wtedy podał 

pod rozwagę tą sprawę. Członkowie wspólnoty powinni sami zorganizować się 

i rozeznać sytuację. 

Pani Janina Reichert powiedziała, że jest podane za mało informacji, czy to ma być 

kupno czy to ma być dzierżawa. 

Wójt Gminy Pan Zbigniew Walczak odpowiedział, że właściciel „Biedronki”  

w pierwszej kolejności jest zainteresowany czy jest wola utworzenia w danej 

lokalizacji w/w centrum. 
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Następnie Wójt Gminy Pan Zbigniew Walczak wyjaśnił odnośnie drogi Majdan 

Golczański – Biedaczów, o której mówił Sołtys Pan Paweł Domaradzki. Otóż UG ma 

obiekcje czy ta droga jest naprawdę potrzebna.  

Zgodnie z planowanymi przepisami urbanistycznymi jest zalecane ograniczenie 

zabudowy do centrum, żeby zabudowa nie była rozproszona w terenie. Majdan 

Golczański jest sołectwem, w którym jest dużo miejsc pod zabudowę przy głównych 

drogach i budowa kolejnej drogi mija się z celem. 

Sołtys m. Majdan Golczański Pan Paweł Domaradzki wyjaśnił, że nie chodzi  

o wydzielenie nowej drogi pod budowę, tylko wydzielenie na mapach. Droga już 

istnieje od ponad 100 lat. Mowa jest o uregulowaniu stosunku prawnego tej drogi. 

Pani Agata Dymowska poinformowała, że w celu wydzielenia w/w drogi sołectwo 

Majdan Golczański przeznaczyło środki z funduszu sołeckiego na swoim poprzednim 

zebraniu.  

Przewodnicząca Rady Pani Aniela Olszówka oznajmiła, że powyższy wniosek 

będzie na pewno w przyszłości realizowany. Następnie udzieliła głosu Dyrektorowi 

ZDP w Nisku Panu Zbigniewowi Lachowi. 

Dyrektor ZDP w Nisku Pan Zbigniew Lach w pierwszej kolejności wyjaśnił kwestię 

utworzenia centrum dystrybucji „Biedronki” na terenie Szyperek. Otóż firma Jeronimo 

poszukuje lokalizacji na utworzenie swojego centrum logistycznego w południowo-

wschodniej części Polski i dlatego Pan Lach zaprosił przedstawiciela firmy Jeronimo 

do obejrzenia terenu w Szyperkach. Przedstawiciel zgodził się na tą potencjalną 

lokalizację. Wówczas czekano na decyzję Wspólnoty Pastwiskowej w Szyperkach  

w tej sprawie. Jednak wspólnota nie zgodziła się na utworzenie tego centrum  

i informacja o tym została już przekazana Przedstawicielowi firmy Jeronimo, gdyż 

nalegał na szybką odpowiedź. 

Pan Zdzisław Kurzyna zapytał, kto był przeciwny utworzenia tego centrum 

logistycznego w Szyperkach. 

Ze względu na przyjazd inspektorów z Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Rzeszowie do UG Wójt Gminy Pan Zbigniew Walczak opuścił obrady XXXVIII Sesji 

Rady Gminy Jarocin. 

Pani Janina Reichert zapytała Dyrektora ZDP Pana Zbigniewa Lacha, czy ma 

jeszcze szanse powrócić do sprawy utworzenia tego centrum logistycznego  

w Szyperkach. Poprosiła, aby porozmawiać jeszcze w tej sprawie z przedstawicielem 

firmy Jeronimo. Zaproponowała zorganizować spotkanie z udziałem przedstawicieli: 

firmy, Urzędu Gminy i Wspólnoty Pastwiskowej, żeby dowiedzieć się więcej odnośnie 

tej inwestycji. 

Pan Kurzyna Zdzisław powiedział, zebranie powinno odbyć się również z udziałem 

mieszkańców nie tylko wyłącznie w/w przedstawicieli. 
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Następnie kontynuując swoją wypowiedź Dyrektor ZDP w Nisku Pan Zbigniew 

Lach wyjaśnił odnośnie kostki z rozbiórki chodnika w Szyperkach. Została ona 

przekazana wykonawcy i stanowi odpad podobnie jak krawężniki i frezowany asfalt. 

W/w odpady są własnością wykonawcy i teraz on jest odpowiedzialny m.in. za ich 

przetrzymywanie oraz przewożenie. W dalszej kolejności Dyrektor ZDP 

poinformował, że jako przedstawiciel inwestora prowadzi rozmowy z wykonawcą  

i może próbować pozyskać kostkę dla zakładu komunalnego. 

Pani Janina Reichert poprosiła, aby przed remontem drogi w Szyperkach 

rozstrzygnąć problem odwodnienia w taki sposób, aby podwórka mieszkańców nie 

były zalewane. 

Pani Justyna Kłodnicka zawnioskowała o poniższe sprawy w Domostawie: 

 uzupełnienie nawierzchni asfaltowej drogi powiatowej koło Pani Szwedo, 

 odwodnienie drogi powiatowej,  

 barierki przy drodze powiatowej po trzy po obu stronach drogi powiatowej. 

Dyrektor ZDP Pan Zbigniew Lach oznajmił, że powyższe wnioski Pani Justyny 

Kłodnickiej są zgłoszone we wniosku do starostwa i są już objęte w planie. 

14. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Pani 

Aniela Olszówka zamknęła obrady XXXVIII Sesji Rady Gminy Jarocin w dniu  

29 marca 2023 r. 

PRZEWODNICZĄCY RADY  

GMINY JAROCIN 

Aniela Olszówka 

 Przygotował(a): Anna Habuda 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


